
Z á p i s n i c a
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva

v Nitrianskom Rudne, zvolaného dňa 18. júla 2024

Prílohy: 

1. Rozpočtové opatrenie obce č. 6/2024

Prítomní :  poslanci podľa prezenčnej listiny, ktorá je súčasťou originálu zápisnice
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                       Robert Štrbák – starosta obce
                       Mgr. Ivan Antal – hlavný kontrolór obce
                       Mgr. Petra Sládkayová – zapisovateľka
                         

                         Začiatok zasadania OZ o 19:00 hodine  

Neprítomní a ospravedlnení poslanci: 2
     

Prítomných občanov: 1 

Návrh programu:

1. Otvorenie 
2.  Schválenie programu rokovania
3.  Voľba návrhovej komisie
4.  Určenie overovateľov  a zapisovateľky zápisnice
5. Zmena rozpočtu obce rozpočtovým opatrením 
6. Rôzne 
7. Diskusia
8. Záver

K bodu 1: 

     Riadne  zasadnutie  obecného  zastupiteľstva  zvolal starosta obce v súlade s ustanovením
§ - u 13 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších
zmien a doplnkov.
     Starosta obce všetkých prítomných privítal a skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je
uznášaniaschopné, nakoľko je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a to v počte 7.
     Pozvánka bola zverejnená na stránke obce a na úradnej tabuli v obci minimálne tri dni
pred rokovaním OZ.

     Rokovanie OZ otvoril o 19:00 hodine.
     

K bodu 2: Schválenie programu rokovania

     Starosta obce predniesol program rokovania.

Uznesenie č. 55/2024
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Obecné zastupiteľstvo 
s c h v a ľ u j e 
program zasadnutia OcZ v Nitrianskom Rudne, konaného dňa 18. 07. 2024:

1.  Otvorenie 
2.  Schválenie programu rokovania
3.  Voľba návrhovej komisie
4.  Určenie overovateľov  a zapisovateľky zápisnice
5. Zmena rozpočtu obce rozpočtovým opatrením 
6. Rôzne 
7. Diskusia
8. Záver

Hlasovanie poslancov:
Za 7 Ľuboš  Kohút,  Miroslava  Karaková,  Milan  Kútny,  Ing.  Jana

Kupková,  Ing.  Róbert  Kluvanec,  Viera  Jurenková,  Ján
Výškrabka

Proti        
zdržal sa        
neprítomný/í 2 Vladimír Bačík, Ing. Peter Rambala

K bodu 3: Voľba návrhovej komisie

                  Starosta obce navrhol do návrhovej komisie za predsedu p. Miroslavu Karakovú a za  člena 
             p. Vieru Jurenkovú.

Uznesenie č. 56/2024
Obecné zastupiteľstvo
v o l í 
návrhovú komisiu v zložení: za predsedu: p. Miroslava Karaková
                                                     za člena: p. Viera Jurenková

Hlasovanie poslancov:
Za 7 Ľuboš  Kohút,  Miroslava  Karaková,  Milan  Kútny,  Ing.  Jana

Kupková,  Ing.  Róbert  Kluvanec,  Viera  Jurenková,  Ján
Výškrabka

Proti        
zdržal sa        
neprítomný/í 2 Vladimír Bačík, Ing. Peter Rambala

 K bodu 4: Určenie overovateľov  a zapisovateľky zápisnice

      Starosta  obce navrhol  za overovateľov zápisnice:  Ing.  Janu Kupkovú,  Ing.  Róberta
Kluvanca.
Za zapisovateľku určil: Mgr. Petru Sládkayovú – pracovníčku obecného úradu.
Uznesenie č. 57/2024
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Obecné zastupiteľstvo 
b e r i e  n a  v e d o m i e   
a) určenie overovateľov zápisnice: Ing. Jana Kupková, Ing. Róbert Kluvanec
b) určenie zapisovateľky zápisnice: Mgr. Petra Sládkayová – zamestnanec obecného úradu

Hlasovanie poslancov:
Za 7 Ľuboš  Kohút,  Miroslava  Karaková,  Milan  Kútny,  Ing.  Jana

Kupková,  Ing.  Róbert  Kluvanec,  Viera  Jurenková,  Ján
Výškrabka

Proti        
zdržal sa        
neprítomný/í 2 Vladimír Bačík, Ing. Peter Rambala

K bodu 5: Zmena rozpočtu obce rozpočtovým opatrením 

     Starosta obce informoval, že dňa 15. 07. 2024 sa konalo stretnutie starostu,  poslancov,
nášho právneho zástupcu a právneho zástupcu firmy B a B, s. r. o, Ján Briatka za účelom
dohody v súdnom spore. 
    Ďalej  prítomných  oboznámil,  že  na  stretnutí  došlo  k dohode a k zmieru  medzi  obcou
Nitrianske Rudno a firmou  B a B, s. r. o, Ján Briatka, čím bude ukončený celý súdny proces.
Starosta konštatoval, že to celé prebehlo rýchlo a neočakávane. Na základe tejto dohody bolo
potrebné vypracovanie Rozpočtového opatrenia č. 6. (Tvorí prílohu zápisnice.)

     
Uznesenie č. 58/2024
Obecné zastupiteľstvo 
s c h v a ľ u j e
zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením 
01. 1. 1 – Verejná správa
367005 – právne služby obce + 4 000 € +V
06.2.0 Rozvoj obcí
637004 – všeobecné služby 4 000,00 € -V

06.2.0 Rozvoj obcí
717002 – rekonštrukcia a modernizácia  28 000,00 €  - V
08.2.0 Kultúrne služby-kultúrny dom
717003 – stavebné úpravy  28 000,00  + V

Po zmene rozpočtu
Bežné výdavky (Obec+MŠ+ZŠ) 2 694 189,10 € 
Bežné príjmy (Obec+MŠ+ZŠ) : 2 755 063,90 €

Kapitálové výdavky(Obec+ZŠ): 397 742,00 € 
Kapitálové príjmy: 0,00 €

Výdavky z finanč.operácií: 65 328,00 € 
Príjmy z finanč. operácií: 403 013,20 €
Bilancia:
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Bežný rozpočet: + 60 874,80 €
Kapitálový rozpočet: - 397 742,00 €
Finančné operácie: + 337 685,20 €

Výdavky celkom: 3 157 259,10 € 
Príjmy celkom: 3 158 077,10 €
Bilancia rozpočtu: + 818,00 €

Hlasovanie poslancov:
Za 7 Ľuboš  Kohút,  Miroslava  Karaková,  Milan  Kútny,  Ing.  Jana

Kupková,  Ing.  Róbert  Kluvanec,  Viera  Jurenková,  Ján
Výškrabka

Proti        
zdržal sa        
neprítomný/í 2 Vladimír Bačík, Ing. Peter Rambala

     O 19:09 hod. sa dostavil na OZ poslanec Ing. Peter Rambala.

K bodu 6: Rôzne

  V bode rôzne nebolo nič na prerokovanie. 

K bodu 7: Diskusia

     Diskusiu  otvoril  starosta  obce,  ktorý  poďakoval  všetkým  obecným  organizáciám,
komisiám, ako aj zamestnancom úradu za prípravu a zorganizovanie Rudnianskeho dňa. 
     Informoval, že včera - 17. 07. 2024 bolo zorganizované stretnutie majiteľov pozemkov na
Záhumní za účelom rozšírenia komunikácie  a odkanalizovania tejto cesty.  Na stretnutí  bol
prítomný aj predseda stavebnej komisie p. Ľuboš Kohút, ako aj členka komisie Ing. Ivona
Chmelová.  Výsledkom  stretnutia  bola  celková  ústretovosť  dotknutých  majiteľov  daných
pozemkov.  Niektorí  majitelia  boli  oslovení  aj  telefonicky,  kde  bude  potrebné  ešte  ďalšie
odkomunikovanie a dovysvetľovanie. 
     Predseda stavebnej komisie informoval, že komunikoval ešte s ďalšími majiteľmi, ktorí
nevidia problém v rozšírení a odkanalizovaní spomínanej cesty.
     Starosta  informoval,  že  bolo  potrebné  prerobenie  projektu  na  Zberný  dvor,  aby  to
nepodliehalo  stavebnému konaniu,  ale,  aby bolo  konanie  možné  realizovať  cez  ohlásenie
drobnej stavby. Teraz sa bude čakať na úspešnosť daného projektu.
     Komunikácia ohľadom zapojenia sa do projektu obnovy budovy prebieha aj s p. Balážom
– riaditeľom ZUŠ - Bojnice, filiálka Nitrianske Rudno, ktorí sú v prenajatej obecnej budove.
    Ďalej  starosta  prítomných  oboznámil  o verejnom  prerokovaní  Správy  o hodnotení
strategického dokumentu – „Územný plán obce Nitrianske Rudno Zmeny a doplnky č. 2“,
ktoré sa konalo dňa 01. 07. 2024, kde bol prítomný aj občan p. Tomáš Pánis. Zápisnica spolu
s prezenčnou  listinou  zo  stretnutia  bola  zaslaná  na  Okresný  úrad,  odbor  starostlivosti
o životné prostredie v Prievidzi. Starosta tlmočil vyjadrenie Ing. Igora Kmeťa, že ešte naďalej
v celom tomto procese môžeme očakávať problémy. 
     Starosta  obce  informoval  o prácach,  ktoré nás  čakajú  v najbližšej  dobe,  ako je  cesta
a verejné osvetlenie k p. Vavrovi, chodník na Poštovej ulici,  vypracovanie cenovej ponuky na
opravu mosta  pri  p.  Vrbanovi,  ako aj  opravy v Dome kultúry  a  realizácia  stavby  toalety
v areáli ZŠ. 
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     Do diskusie sa prihlásil poslanec p. Ján Výškrabka, ktorý poukázal na potrebu opravy
cesty pri p. Milanovi Kršiakovi. Starosta odpovedal, že v priebehu budúceho týždňa sa ide
realizovať oprava tejto cesty našimi zamestnancami. 
     Poslanec Ján Výškrabka sa informoval ohľadom  kúrenia v budove Hasičskej zbrojnice
a poukázal na potrebu okožovania tretej a štvrtej garáže na uvedenej budove. 
    Starosta mu odpovedal, že vykurovanie je zahrnuté v projektovej dokumentácií, ktorá bude
slúžiť ako podklad k žiadosti do vhodnej výzvy na dotáciu.
    Ďalej p. Výškrabka uviedol, potrebu realizácie cesty od MŠ  k ZŠ až k obecnému bytovému
domu.  
    Ing.  Róbert  Kluvanec  uviedol,  že    to  bolo už  v riešení približne pred pätnástimi rokmi,
všetko to „stroskotalo“ na Povodí Váhu.
    P.  Milan  Kútny  uviedol,  že  ide  o viacerých  vlastníkov,  ktorí  to  nechcú  predať.  P.
Výškrabka apeloval na potrebu možnosti riešenia tejto cesty. 
   Ing. Kupková uviedla, že je potrebné začať jednať s vlastníkmi daných pozemkov. Ďalej
informovala aj o ťažko priechodnej ulici Jána Bottu a potrebe jej riešenia.
  Starosta poukázal na určenie priorít v rámci realizácie ciest. 
   Ing. Rambala sa zapojil do diskusie, kde uviedol, že je v riešení ul. Podhorská  a Záhumnie.
Skonštatoval, že na ďalšie cesty je potrebné finančné pokrytie. 
   P. Ján Výškrabka uviedol, že je potrebné preverenie šírky danej cesty, ako aj ich vlastníkov.
   K uvedenému sa medzi poslancami viedla rozsiahla diskusia.
   Poslankyňa p. Viera  Jurenková sa informovala ohľadom knižnice, kde by sa mohli zánovné
knihy  uskladniť. Ďalej  prítomných oboznámila, že v priebehu jej existencie boli knihy do
knižnice aj darované našimi občanmi.
   Ing. Kupková bližšie vysvetlila prijaté uznesenie OZ, ohľadom uvoľnenia priestorov v ZŠ
Nitrianske Rudno, ktoré potrebujú na využitie uskladnenia rôznych vecí pre potreby chodu
školy.  
   Starosta uviedol, že knihy sa budú musieť vytriediť. V miestnom rozhlase by sa vyhlásil
odpredaj starších kníh  a ostatné by sa mohli ponechať v ZŠ – Nitrianske Rudno.
    Poslankyňa p. Miroslava Karaková, uviedla, že nie všetky knihy, ako škola môžu prevziať,
nakoľko sú tam aj knihy, ktoré obsahovo nezodpovedajú veku žiakom školy.
    Do diskusie sa už nikto z prítomných neprihlásil.

K bodu 8: Záver

Starosta obce všetkým prítomným poďakoval za účasť na OZ.

Zasadnutie ukončil o 19:45 hod.
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Overovatelia zápisnice:          
  
Ing. Jana Kupková                                            ........................................
 
Ing. Róbert Kluvanec                                       .........................................
 
Zapisovateľka:

Mgr. Petra Sládkayová, pracovníčka OcÚ       .........................................
 

V Nitrianskom Rudne, dňa  18. 07. 2024                                   

                                                                                                      Robert Štrbák
                                                                                                       starosta obce  
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